
 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 10. maj 

Kl. 17.30-20.00 

Møde nr.: 6 

REFERAT 

 

 

 

Mødeleder: Ann-Christin 

Fraværende:  

Afbud:Mikkel, Anne Jørgensen, Lili, Madeline , Ann-Lee, Emilie 

 (B) Punkt til beslutning, (D) Punkt til drøftelse, (O) Punkt til orientering   

Tids- 

punkt 

Dagsordenspunkt Bilag Forberedelse Ansvarlig 

 Godkendelse af dagsorden (B)    

17.30- 

17.35 

Referat 

Dagsorden godkendt 

 

  AC 

 Nyt fra elevrådet (D)    

17.35- 

17.50 

Referat 

 

Elevrådsmøde afholdt i sidste uge–  

Om LEAPS – ideer fra eleverne til projekttemateriale 

 Overvej om 

der er noget 

særligt, vi vil 

Eleverne 

Mikkel Frederiksen  Formand 
Ann Christin Rødal Mahrt  Næstformand 
Vakant   Forældrerep. 
Lars Pedersen   Forældrerep.     
Simon B. Christensen  Forældrerep. 
Ann-Lee Pavar  Forældrerep.        
Robert H. Kauffmann  Forældrerep  

Vakant   Forældresupp. 
Vakant   Forældresupp. 
Christian Holm Donatzky   Byråds rep. 
Emilie Fosselius  Med.arb.rep. 
Anne Jørgensen  Med.arb.rep. 
Lili Nyegaard Faber  Elevrep.           

Ella Sømod AC  Elevrep. 
Madeline Brasch-Andersen  Elevrep. 
Pernille Kjærsgaard  Eksternt medlem 
Preben Meyer   Eksternt medlem 
Simon Svenstrup  Skoleleder 
Bjarke Krøll Willemoes  Viceskoleleder 



–spørgsmål fra bestyrelsen om: Hvordan kommer elevernes idéer videre til lærerne?  

 

SSP-medarbejder på besøg på elevrådsmødet for at fortælle om demokrati-festival 

som afholdes til oktober for elevrødderne på 6-9. årgang i Helsingør. 

 

Penge der er sat til elevrådet – hvordan skal de bruges?  - punkt til næste 

elevrådsmøde. 

 

Hvordan går det med skolegårds-projektet – de to elever i udvalget spørger hvornår 

de bliver indkaldt – Simon fortæller at processen desværre er udskudt, men 

forhåbentlig sættes i gang i efteråret. 

 

OBS på at der er elevrådsrepræsentant til det første skolebestyrelsesmøderne i 

august. (Aftalt at Ella i hvert fald kan deltage.) 

spørge 

eleverne om! 

 Bestyrelsens principper (D)    

 UDSAT 

 

Referat 

 

Der skal arbejdes videre med trivselsprincippet, som var på dagsordenen til 

kontaktforældermødet. Det kommer på et af de næste møder.  

   

 Høring    

17.50- 

18.20 

Ferieplan: Se bilag med bmk. Fra AMED 

Ref:Enighed om at bakke A-meds høringssvar op. 

 

Skolestruktur: Se bilag med bemærkninger Fra AMED og formanden. 

Ref:Ikke yderligere til kommentarer til det høringssvar, Mikkel har skitseret. 

 

Andre bemærkninger? 

Ref: Kommisorium for analyse vedr. segregerede elever: Så er det vedtaget. 

Inddragelse / Høring forventes at komme, når analysen ligger klar. 

x   

 SB valg (B)    

18.20- 

19.00 

På valg: 

Kasper 

Ann Christin 

Mikkel 

+ 2 supp. 

 

Vi har brug for mindst en kandidat + 2 supp, da Mikkel og AC genopstiller. 

  SI 



De eksterne to medlemmer skal udpeges af den nye bestyrelse – vil de nuværende 

peges på? 

 

Status er, at vi ingen kandidater har til bestyrelsen. Det er sidste dag for opstilling, 

torsdag den 12. maj. 

 

Referat:  

Erfaringen er at personlig kontakt er den bedste måde er at skaffe kandidater på. 

Mikkel / Simon har udsendt kort reminder til alle forældre.  

 

Der er nu en kandidat og en suppleant – de skal kontakte kontoret og melde sig 

som kandidater. 

Vi leder fortsat efter en suppleant-kandidat. 

 

De to eksterne medlemmer – Pernille og Preben - vil gerne stille sig til rådighed for 

et år mere. 

 Økonomi (D)    

19.00- 

19.10 
Budget 2022: 

Projektleder til SFO overskrider budget med ca. 100.000kr.  

 

Referat 

Budgetopfølgning – ingen afvigelser ud over merudgift til glastag (projektleder-

udgift) 

Byggesag – vedr. glastag ved SFO’en – byggeriet starter maj/juni 22 

 

PUK: Snittehytte på PUK, er byggegodkendt. Uklart hvornår byggeri kan 

påbegyndes 

 

 

 

 

 

 

 SI 

 Nyt fra medarbejdere (O)    

19.10- 

19.30 

Referat 

Intet  

  Anne 

 Nyt fra ledelsen (O)    

19.30- 

19.45 

 Skolestruktur. Hornbæk skole (ledelsen) på Børneungeudvalgsmøde til juni, 

for at fortælle kort om Hornbæk Skole. 

 Ansættelser skole – Puk – SFO 

Ansat-2 lærere  - en pædagog på PUK – på SFO: 2 pædagoger. Mange gode 

ansøgere. 

 Byggesager: SFO overdækning påbegyndes, Legeplads udsat, Snittehus Puk 

projekt godkendt 

  SI 



 Ukrainske flygtninge – Vi skal oprette tilbud. Tilbuddet starter onsdag 18/5-

22. To medarbejdere er midlertidig ansat. 

 Kantine- prisstigning pga den private udbyder er nødt til at hæve priserne. 

 

 Nyt fra Formand (O)    

19.45- 

19.50 

Referat 

Intet nyt 

 

  Mikkel 

 Evt. (D)    

19.50- 

19.55 

 

Referat 

Husk at vi på et af de næste møder skal lave en opfølgning på 

kontaktforældremødet. 

Stikord til dette: 

Evaluering af mødet, LEAPS-kommunnikation, Tættere på bestyrelsen 

Forslag om SB-medlem kommer med ud på forældermøder, Mikkels noterede 

punkter. 

 

Trafikgruppe – skal den nedsættes igen? – Ja, hvis der er forældre der vil engagere 

sig. Robert vil gerne gå ind i sådan en gruppe. (Robert laver ”skriv” som 

sekretariatet kan udsende til alle forældre) 

 

Christian opfordrer til at der nedsættes sådan en trafikgruppe – som kan gøre sin 

indflydelse gældende over for politikerne, men ikke mindst også ”opdrage” på 

skolens forældre. 

  SI 

 Evaluering af mødet (D)    

19.55- 

20.00 

Referat 

 

Intet 

  SI 

Kommende møder: ikke flere møder i år. 

 

 

Referent; Bjarke 


